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Protokół Nr 15 
 
 
z posiedzenia i kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 23 sierpnia 2007 r.  
 
 
Posiedzenie otworzyła i przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Zdzisława 
Kasperska. 
 
W posiedzeniu udział wzięło 4 członków Komisji Rewizyjnej. Lista obecności stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.   
 
Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
Wójt Gminy Pabianice – Henryk Gajda 
Zastępca Wójta Gminy – Edward Adamczyk 
 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Kontynuacja kontroli finansowania zadań inwestycyjnych w placówkach oświatowych. 
2. Opiniowanie materiałów na sesję. 
3. Sprawy róŜne. 

 
 

Ad. 1.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, Ŝe Komisja nie wnosi zastrzeŜeń do 
sprawdzonej na poprzednim posiedzeniu dokumentacji. Kwota przyznana na rozbudowę SP w 
Petrykozach nie została przekroczona a na wykonane prace wystawiona jest gwarancja.  
 
Następnie Przewodnicząca Komisji przedstawiła materiał przygotowany przez Inspektor A. 
Roszko.  
 

Odnośnie SP w Petrykozach uchwałami Rady Gminy zostały przyznane środki w wysokości 
104.000 zł. Na dzień przedstawienia informacji wykorzystano 37.414,05 zł. Pozostała kwota 
będzie zrealizowana do 30.08.2007 r.  
Przewodnicząca zwróciła uwagę, Ŝe dyrektor podał w swojej informacji, Ŝe szkoła otrzymała 
107.397 zł. W związku z powyŜszym zwróciła się do Wójta Gminy o wyjaśnienie powyŜszej 
róŜnicy.  
 
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe swoją decyzją przyznał 3.000 zł z rezerwy na remonty szkół. Rada 
Gminy przyznała 104.000 zł i stąd kwota 107.000 zł 
 
Do informacji załączone zostały kserokopie faktur i rachunków na łączną kwotę 69.982,50 zł  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej postawiła wniosek aby ustalić z Wójtem Gminy termin 
kiedy Szkoła Podstawowa w Petrykozach będzie mogła przedstawić całościowe, ostateczne 
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rozliczenie przyznanej kwoty i wówczas Komisja ustosunkuje się do całości wydatków w tej 
placówce. 
 
Na powyŜsze Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe taka informacja przedstawiona moŜe być ok. 20 
września br.  
 
Następnie Przewodnicząca Komisji przedstawiła informację dotyczącą wydatkowania środków 
finansowych w Szkole Podstawowej w Bychlewie wraz z załączonymi kserokopiami umów i 
faktur. 
Zdaniem Przewodniczącej Komisji w szkole tej przejawia się gospodarność przyznanymi 
środkami, na podkreślenie zasługuje zaangaŜowanie rodziców w Ŝycie i sprawy szkoły. 
 
Kolejna informacja dotyczyła Gimnazjum w Piątkowisku. Placówka otrzymała 20.000 zł na 
przeprowadzenie remontów. Zostały załączone kserokopie faktur i umowy na łączną kwotę 
20.000 zł. 
 
Radny P. Kociołek zwrócił uwagę aby wyegzekwować, wynegocjować od wykonawców jak 
najdłuŜszy okres gwarancji na wykonywane prace. 
 
Następnie Przewodnicząca Komisji przedstawiła pismo dyrektora Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego w Piątkowisku informujące, Ŝe w okresie wakacyjnym nie były przeprowadzone 
Ŝadne prace remontowe. Planuje się w miesiącu wrześniu przeprowadzić remont dachu na 
nowym i starym budynku szkolnym.  
 
Zastępca Wójta E. Adamczyk wyjaśnił, Ŝe dyrektor powinien dbać o konserwację dachu, długi 
okres czasu nie były Ŝadne takie prace wykonywane i teraz trzeba połoŜyć papę i blacharkę na 
całym dachu. Zostanie połoŜona papa termozgrzewalna, która nie wymaga konserwacji.  
 
Kolejna informacja dotyczyła Szkoły Podstawowej w Pawlikowicach. Placówka ta otrzymała 
20.000 zł i cała kwota została wydatkowana na remonty, na co załączono kserokopie umów, 
protokołów, faktów i rachunków. Ponadto szkoła z własnych środków przeznaczyła dodatkowo 
na remonty 6.799,29 zł. 
   
Podsumowując kontrolę radny H. Szafrański powiedział, Ŝe wykonanie prac remontowych w 
szkołach było zasadne a przekazane środki zostały wydatkowane zgodnie z przeznaczeniem. 
 
Radny J. Kelnerowski podkreślił, Ŝe Szkoła Podstawowa w Bychlewie jest wzorem dla Gminy i 
nie tylko Gminy, gospodarność środkami i zaangaŜowanie rodziców w Ŝycie szkoły zasługuje na 
uznanie, klasy są bardzo liczne. W Pawlikowicach budynek szkoły jest w gorszym stanie, 
przeprowadzono remonty i malowania pomieszczeń, klasy są mniej obsadzone. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła informację o liczbie uczniów w 
poszczególnych placówkach oświatowych na terenie Gminy. Informacja stanowi załącznik do 
protokołu. 
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Zastępca Wójta E. Adamczyk powiedział, Ŝe warunki w gminnych szkołach są bardzo dobre. W 
SP w Bychlewie oprócz bazy, która jest współczesna, teren wokół budynku zagospodarowany 
jest idealnie naleŜy zauwaŜyć ogromne zaangaŜowanie dyrektora w Ŝycie szkoły. W 
poszczególnych placówkach jest róŜna ilość uczniów, w przedszkolach byłaby większa ilość 
dzieci ale zaplecze i baza lokalowa na to nie pozwala.  
 
Podsumowując radny P. Kociołek powiedział, Ŝe oświata jest kosztowna, za wyposaŜeniem szkół 
idzie jakość nauczania i naleŜy inwestować w młodzieŜ.    
 
 
Komisja Rewizyjna odbyła 2 posiedzenia o tematyce kontrola finansowania zadań 
inwestycyjnych w placówkach oświatowych, w tym 1 wyjazdowe do SP w Petrykozach. 
Kontrolowano zgodność wydatków ze składanymi zapotrzebowaniami, wnioskami. W szkołach, 
w których zakończono kontrolę, tj. Bychlew, Pawlikowice, Piątkowisko, śytowice - nie 
stwierdzono Ŝadnych nieprawidłowości. Kontrola w SP w Petrykozach z przyczyn niezaleŜnych 
od Komisji Rewizyjnej nie została zakończona. W skontrolowanych jednostkach stwierdza się 
duŜą troskę dyrektorów i wkład rodziców w przygotowanie placówek oświatowych do 
rozpoczęcia nowego roku szkolnego.   
 
 
Ad. 2.    
 
Członkowie Komisji Rewizyjnej zapoznali się z projektami uchwał na najbliŜszą sesję Rady 
Gminy. 
 
 
Ad. 3. 
 
W sprawach róŜnych Przewodnicząca Komisji powiedziała, Ŝe w związku z tym, Ŝe wpłynął 
wniosek dot. kontroli budynku klubu sportowego w Piątkowisku kolejne posiedzenie Komisji 
planuje się na dzień 6.09. br na godz. 9:00, jako wyjazdowe. 
 
 
 

Na tym posiedzenie zamknięto. 
 
 
      Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 
 
 
       Zdzisława Kasperska 
 
 
 
 
 
Protokolant: Anna Chodasewicz 


